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PROTOKÓŁ 0012.10.2.2023 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 16 lutego 2023 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14:00- 14:10 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Andrzej 
Matusiak.  
 
Porządek obrad  
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok, 
 Projekt uchwały w sprawie ubiegania się przez Miasto Jastrzębie-Zdrój o 

tytuł Europejskiej Stolicy Kultury 2029 roku, 
 

4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 19 stycznia 2023 r.  
6. Zakończenie posiedzenia  

 

Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – 
Mirosław Kolb. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz 
zaproszonych gości.  
 
Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3 
 
Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok, 
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta - Dariusz 
Holesz.  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie ubiegania się przez Miasto Jastrzębie-Zdrój  
o tytuł Europejskiej Stolicy Kultury 2029 roku, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Kultury, Sportu i Turystyki – Ewa Gutowska.  Poinformowała, że Ministerstwo 
Kultury i Dziedzictwa Narodowego ogłosiło konkurs o tytuł Europejskiej Stolicy 
Kultury. Postanowiliśmy jako miasto przystąpić do tego konkursu ze swoim 
programem. Od lat określamy, przygotowujemy, różne kierunki strategii działania 
miasta w zakresie kultury, turystyki i sportu. W uzgodnieniu z Panią Prezydent 
wyznaczamy kierunki we współpracy z organizacjami samorządowymi, klubami 
sportowymi, organizacjami działającymi w zakresie kultury i turystyki. Nasze 
wspólne działania z mieszkańcami miasta spowodowały to, że opracowaliśmy 
wspólnie programy rozwoju miasta w tych dziedzinach. Jeżeli chodzi o kulturę to 
w 2018 roku Rada Miasta uchwałą przyjęła nowy program rozwoju kultury  
w naszym mieście do roku 2035 z zaznaczeniem i oczekiwaniami ze strony 
mieszkańców, organizacji pozarządowych, rad działających w tym zakresie, że 
mamy sięgać po środki zewnętrzne, reprezentować nasze miasto w kraju, za 
granicą oraz na arenie światowej. Pojawiła się taka możliwość poprzez konkurs, 
który ogłosiło Ministerstwo. Konkurs daje nam duże szanse rozwoju 
infrastrukturalnego, gospodarczego. W momencie przystąpienia do programu nie  
musimy ponosić dodatkowych kosztów. Opieramy się na  środkach finansowych, 
którymi  dysponujemy nie tylko w budżecie Wydziału, ale również w budżecie 
miasta. Jest to duża szansa dla naszego miasta. Na ten moment koszty to 150 tys. 
zł na opracowanie strategii. Przystąpienie do konkursu  daje alternatywę dla miasta 
pozyskania dużych środków finansowych – 1,5 mln. euro  na działania w naszym 
mieście, na rozwój infrastrukturalny, gospodarczy  - 400 mln. zł. Miasto nie będzie 
organizować tylko wydarzeń. W naszym mieście inne miasta z Polski i zagranicy 
będą organizować wydarzenia. Naszym partnerem będzie prawdopodobnie 
Ostrawa, miasto ze Szwecji.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
Ad.4 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków. 
 
Ad.5 
 
Protokół został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 
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Ad.6 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji – Mirosław Kolb podziękował wszystkim za 
przybycie po czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała     Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Monika Dulewicz     Mirosław Kolb  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


